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In een volle Molenzaal opende vice-voorzitter Frans Rongen klokslag twee uur de 
vergadering. Hij was blij 75 leden te kunnen verwelkomen. Een speciaal woord van 
welkom was er voor de bijna 100 jarige Piet van Duren. Na het memoreren van alle leden 
die in 2024 en 2025 overleden waren volgde er een indrukwekkende minuut van stilte. 
De notulen van de ALV van 2024 en het jaarverslag werden onder dankzegging aan 
secretaris Piet Grutters goedgekeurd. Penningmeester Piet Grutters gaf hierna een 
uitvoerig overzicht van de financiële stand van zaken. Hij kon het boekjaar 2024 afsluiten 
met een batig saldo van 580 euro. Namens de kascontrolecommissie prees Jan van de 
Pas de penningmeester voor de accurate wijze waarop hij de financiën behartigde. In 
deze commissie stopt Peter van Kuppevelt, zijn plaats wordt ingenomen door Marlies 
Hinz. De vergadering ging akkoord met het voorstel van het bestuur de contributie 2026 
op 20 euro te houden en de consumptieprijzen ongewijzigd te laten. 
De bestuursverkiezing had een zeer vlot verloop. Cees Scholten werd benoemd tot 
nieuwe voorzitter, bestuurslid Rikie Fransen werd voor drie jaar herkozen. Frans Rongen 
stond daarna stil bij het afscheid van Wilma Tijssen na zes jaar bestuursdeelname. Zijn 
woorden gingen vergezeld van bloemen en een attentie. In haar plaats werd de helaas 
door ziekte afwezige Nelly Weerts gekozen. 
Zeventig  jaar lang was het altijd KBO Rijkevoort. Nu kwam het bestuur met het voorstel 
voor een nieuwe naam: Senioren Rijkevoort. Onder applaus van de leden werd dit 
voorstel samen met het nieuwe logo van de hand van Frans Rongen aangenomen.   
Ook konden er een aantal jubilarissen in het zonnetje worden gezet. Peter Claassen en 
Gerrit en Corrie Barten waren allen 25 jaar lid. Voor hen was er een bloemetje en een 
oorkonde. De al eerder genoemde Piet van Duren was maar liefst 35 jaar lid, een mooie 
gelegenheid om ook hem in de bloemen te zetten. 
In sneltreinvaart liet de vice-voorzitter de mededelingen voorbij komen. Jan Verkuijlen 
gaf nog enige uitleg over de reizen, terwijl bestuurslid Arie Wijnen de leden bij praatte 
over de stand van zaken met betrekking tot de fietsenstalling  die gerealiseerd gaat 
worden in de komende tijd. 
Aan het einde van de rondvraag, waar weinig gebruik van werd gemaakt, was het woord 
aan de nieuwe voorzitter Cees Scholten. Nadat hij het een en ander over zichzelf had 
verteld gaf hij aan dat het toch als relatief nieuwe inwoner van Rijkevoort lastig was, 
zowel voor de mensen om hem te kennen als voor hem om de mensen te kennen. 
Om tien over drie kon de voorzitter de vergadering sluiten. Daarmee kwam er een eind 
aan een zeer goed bezochte en vlot verlopen bijeenkomst van Senioren Rijkevoort, 
voorheen KBO Rijkevoort. 
 
 

 


